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Hoezo Heino?

Hij werd geboren in Wijhe maar groeide 

op vlakbij de Stoevinghe, destijds officieel 

Dalfsen. Het gezin was gericht op Heino. 

Zo ging hij naar bs De Springplank. Voor 

zijn studie woonde hij een tijd in Zwolle, 

maar Heino bleef trekken. “Mijn familie 

woont in Heino, het is vertrouwd. Sinds 

1998 woon ik hier met vrouw en drie 

kinderen.” Op een bepaald moment wilde 

hij zich meer inzetten. De politiek trok 

hem niet, PB Heino wel. Hij begon in 2006 

in de werkgroep Ruimtelijke Ordening. 

“Nog steeds het hoofdissue waar ik me 

mee bezighoud.” In 2013 volgde hij Johan 

Seekles op als voorzitter. Momenteel 

bestaat PB Heino uit 7 bestuursleden 

die in verschillende werkgroepen 

zitten. De werkgroep Accommodatie 

en Voorzieningen met Janny van der 

Kolk en Yvon van Eert heeft aandacht 

voor ondermeer sporthal, De Tippe en 

bibliotheek. Ook is er een overlegrelatie 

met het Dorpshuus. De werkgroep 

Buitengebied en Recreatie, met daarin 

Jos Wiggers, is momenteel bezig met 

glasvezel buiten het dorp. Niels Wessels 

en Charissa Bos doen Jongerenbeleid. 

“Een lastig te bereiken groep. Niels 

en Charissa, zelf ook jong, proberen 

aansluiting te zoeken bij vriendengroepen 

om te kijken welke onderwerpen er 

leven.” Woningbouw blijkt een belangrijk 

item. Dat bleek tijdens een avond voor 

jongeren. “Velen zijn er serieus mee 

bezig. Heino Waakt, een speciale app-

groep voor heel Heino, is trouwens een 

mooi voorbeeld van een groep jongeren 

die echt iets sociaals hebben ontwikkeld. 

Dit soort initiatieven ondersteunen we als 

PB graag zodat ze weer verder kunnen.” 

Charissa verzorgt voor PB Heino 

bovendien de communicatie via Facebook 

en website. Nieuwste bestuurslid is Ria 

Hagenvoort.

Subsidies

Tegenwoordig hebben alle Plaatselijke 

Belangen er een taak bij gekregen: het 

verstrekken van verschillende subsidies. 

Iets dat voorheen Gemeente Raalte 

beheerde. “We hebben als PB door de 

jaren een steeds grotere rol gekregen. 

De meeste subsidies zijn voor de jeugd. 

Het zijn gelabelde gelden, bijvoorbeeld 

voor de Heinose Timmerweek. Verder 

zijn er een paar kleinere subsidies die we 

voor algemeen belang kunnen inzetten. 

Het is leuk om bepaalde initiatieven te 

ondersteunen. Binnen de gestelde kaders 

van de gemeente, want vanzelfsprekend 

moeten we alles verantwoorden.” Enkele 

concrete voorbeelden? Zo werd de 

feestverlichting, die momenteel weer 

volop sfeer geeft in Heino, ondersteund 

met een financiële bijdrage. En, je moet 

er bij de huidige temperaturen even 

niet aan denken, het kamperen bij De 

Tippe. Ook de Dorpsboomgaard en 

de sproei-installatie voor Allegaardje 

kregen subsidies. “Onze middelen zijn 

niet onbeperkt. Mensen zijn altijd welkom 

om te komen praten over een subsidie, 

als het maar het algemeen belang van 

Heino dient.”

Woningbouw

Veel zaken waarmee de leden van PB 

Heino zich bezig houden, komen geregeld 

terug. Zoals zwembad De Tippe. “Daar 

blijven we altijd mee bezig. De Vrienden 

van de Tippe doen het heel 

goed. Bij vergaderingen 

zit er altijd een bestuurslid 

van ons. En verder blijven 

we alles rondom de N35 

volgen.” Een thema dat 

ook nog de komende 

jaren actueel blijft, is de 

bezuinigingsdrang van de 

gemeente bij sportclubs. 

Volgens David komt dat 

veel terug, ook bij de 

verzelfstandiging van 

Sporthal Hoogerheyne. 

Daarnaast blijft 

woningbouw een doorlopend issue. 

“Zoals ik het bekijk, wordt door de 

gemeente niet echt structureel goed 

gepland. Het stagneert steeds weer. 

Het is een groot politiek issue, echt een 

probleem. Daar zit veel tijd en overleg 

in en er is weinig voortgang. Het moet 

altijd via de gemeenteraad en college. In 

de gepresenteerde woonvisie staat dat 

er zoveel woningen nodig zijn in Heino. 

Er zijn echter te weinig plekken. Het is 

een prangende vraag aan de wethouder: 

waar gaan jullie dan bouwen?” De 

bestuursleden van PB Heino proberen 

dan ook de gemeente te triggeren om iets 

te doen. Om er beweging in te krijgen. “Er 

moeten toch echt woningen komen!”

Trots

Een lange adem is soms dus zeker nodig. 

Dat geldt ook voor de problematiek 

rondom het oude gemeentehuis. 

Afgelopen jaar werd dan toch eindelijk 

Hart van Heino afgerond. Appartementen 

in het oude gemeentehuis en een mooi 

plein. “Dat is iets waar ik trots op ben. 

Jaren en jaren, zeker tien jaar, zijn we 

hiermee bezig geweest, samen met 

Stichting Dorpshuus Heino waarbij ik 

met name Ed van der Schaaf wil noemen. 

En nu is het tenslotte gelukt.” Een ander 

punt waar de voorzitter trots op is, is het 

feit dat er eindelijk glasvezel in Heino 

is gekomen. Iets waar ook Ben Nijboer 

zich volop voor heeft ingezet. “Het is 

goed dat je als PB Heino zo af en toe iets 

bereikt. Als je bijvoorbeeld een deel van 

de voorgenomen bezuinigingen door de 

gemeente kunt veranderen, geeft dat veel 

voldoening.”

www.pbheino.nl

“In 2006 hielden we ons als Plaatselijk Belang Heino nog bezig met struiken 
die moesten worden gesnoeid en loszittende tegels. Nu zijn we bezig met de 
indeling van een kruispunt.” Voorzitter David Godeschalk van PB Heino geeft 
aan hoe de accenten door de jaren heen zijn verschoven. En voordat iemand 
denkt dat in Heino struiken ongebreideld groeien en tegels schots en scheef 
liggen: “Men kan nu zelf melding bij de gemeente doen. Dan worden dergelijke 
zaken vrij snel opgelost. Prettig, zelf zet ik me liever in voor grotere issues.”

hoezo hart voor heino?

Lange adem geeft resultaten om 

trots op te zijn: PB Heino
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“We hebben als PB door de 
jaren een steeds grotere rol 

gekregen.”

David Godeschalk
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